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Geven en nemen, dat was de kern van het verhaal dat Albrecht Hornbach, bestuursvoorzitter van Hornbach
Holding AG, voor het muisstille publiek hield. De vraag ‘Waarom is Nederland interessant voor Hornbach?’
breidde hij derhalve ook uit met ‘Waarom is Hornbach interessant voor Nederland?’. “De verbintenis van
Hornbach met Nederland is goed voor de branche, aangezien hoogwaardige concurrentie de branche niet
verzwakt, maar juist versterkt. Niet alle collega’s zullen direct een warm hart toedragen. Wat ik hoop is dat wij
respect krijgen en heimelijk ook sympathie.”

Marc Nelissen
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